
 
KEVESEBB SZEMETET!  

 
- Hulladék Munkaszövetség - 

 
 
 

Támogatom a HuMuSz munkáját, mert egyetértek velük abban, hogy a hulladékproblémát elsősorban 

megelőzéssel, újrahasználattal, újrafeldolgozással és komposztálással lehet megoldani, nem 

pedig lerakással vagy égetéssel. 

 

Én is úgy gondolom, hogy a hulladék nagy része az átgondolatlan fogyasztás és az ezt gerjesztő reklámok miatt keletkezik, 

ezért a megelőzést ezek mérséklésével, iskolai és lakossági szemléletformálással kell kezdeni. Én is környezettudatos 

fogyasztásra törekszem. 

 

A HuMuSz-hoz hasonlóan én is elvárom az államtól, az önkormányzatoktól és a vállalkozóktól, hogy tegyenek meg mindent 

azért, hogy kevesebb hulladék keletkezzen, és hogy mi, fogyasztók környezetre kevésbé ártalmas termékeket és 

szolgáltatásokat vásárolhassunk. 

 

NÉV CÍM EMAIL ALÁÍRÁS 

    

    

    

    

    

    

    

    



    

    

 


